
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 14. 3. 2023 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2.  
Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií na roky 2023  

Michaela 

Stehlová 

3.  

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava 

na roky 2023 – 2027 a Komunitný plán sociálnych služieb mesta 

Rožňava na roky 2023 - 2027 

 

Bc. Romina 

Gyűréková 

4. 
Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku a spolufinancovanie 

projektu - "Výstavba, rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej 

infraštruktúry" 

Ing. Jarmila 

Jánošíková 

5. Návrh na založenie občianskeho združenia Mesto Rožňava pomáha 
Ing. Ivan 

Nemčok 

6. Prehodnotenie náplne práce komisie športu Erika Švedová 

7. Rožňavské kultúrne leto – športový deň Erika Švedová 

8. Sieň slávy Ladislav Dávid 

9.  Rôzne – aktivity a spolupráca s OK Gemer 
PhDr. Juraj 

Králik 

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za 

 

 

 



k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  24. 1. 2023. 

 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

Uznesenie č. 01/3/2023 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií na rok 2023  

 

Michaela Stehlová – návrh na 1. zmenu rozpočtu bol zostavený ako vyrovnaný a bol pripravený 

hlavne z dôvodu zapracovania finančných prostriedkov z minulého roka a zároveň nakoľko  pri 

zostavení rozpočtu ešte neboli známe výšky účelových dotácií, tak postupne aj tieto jednotlivé 

položky aktualizovali podľa údajov z ministerstiev. Všetky tieto účelové finančné prostriedky 

boli následne prenesené aj do výdavkovej časti. Vo výdavkovej časti došlo ďalej len 

k niekoľkým úpravám medzi položkami v rámci rozpočtu. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií na rok 2023  

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 2/03/2023 – členovia komisie odporúčajú schváliť mestskému zastupiteľstvu 1. 

zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtov RO a  na rok 2023 v zmysle predloženého  materiálu. 

 

 

k bodu č. 3 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava na roky 2023 – 2027 

a Komunitný plán sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023 – 2027  

 

Ladislav Dávid – prezentoval predložený materiál. Všetky návrhy a pripomienky, ktoré boli 

zaslané emailom do stanoveného termínu sú zapracované do predloženého dokumentu PHR 

a KPSS. 

 

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:   Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava na roky 2023 – 2027 

a Komunitný plán sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023 – 2027  

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 3/03/2023 – členovia komisie odporúčajú schváliť mestskému zastupiteľstvu 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava na roky 2023 – 2027 

a Komunitný plán sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023 – 2027. 

 

 

k bodu č. 4. 

Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku a spolufinancovanie projektu - "Výstavba, 

rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej infraštruktúry" 

Ing. Jánošíková – Fond na podporu športu vyhlásil dňa 23.12.2022 výzvu na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo 2022/002. Jeho hlavnou úlohou je zabezpečovanie podpory 



a rozvoja športu poskytovaním finančných prostriedkov formou príspevku na projekty podpory 

športu na účel podľa § 1 ods. 1 zákona o športe 310/2019 Z. z. Výzva je zameraná na finančné 

príspevky na projekty podpory športu, spočívajúce vo výstavbe, rekonštrukcii a modernizácii 

športovej infraštruktúry. Oprávnenými žiadateľmi sú aj obce/mestá.  Mesto Rožňava sa do tejto 

výzvy má v pláne zapojiť s projektom: "Výstavba, rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej 

infraštruktúry" v Nadabule v rozpísanom rozsahu predloženého materiálu: 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:   Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku a spolufinancovanie projektu - "Výstavba, 

rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej infraštruktúry" 

Číslo uznesenia:  4 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

1/   Za - Za Za Za 

2/   Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 4/03/2023 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu  

súhlasiť: 

1.  s predložením žiadosti o poskytnutie príspevku za účelom realizácie projektu 

„Výstavba, rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej infraštruktúry“, realizovaného v 

rámci výzvy vyhlásenej Fondom na podporu športu z  programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, číslo výzvy: 2022/002 

schváliť: 

2. realizáciu projektu „Výstavba, rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej infraštruktúry“, 

realizovaného v rámci výzvy vyhlásenej Fondom na podporu športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, číslo výzvy: 

2022/002. Ciele projektu sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce; 

 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci a 

realizácie projektu po schválení žiadosti o príspevok; 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške maximálne 48,6%, t. j. 1 040 114,06 EUR z celkových oprávnených 

výdavkov projektu 2 140 114,06 EUR;  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 5 

Návrh na založenie občianskeho združenia Mesto Rožňava pomáha 

 

Ing. Nemčok – Zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, 

neumožňuje mestu poskytovanie dotácií individuálnym žiadateľom bez registrovaného IČO. 

Vzhľadom na fakt, že v predchádzajúcej praxi boli prípady takýchto žiadateľov, hľadali sa 

možnosti v odôvodnených prípadoch túto dotáciu poskytnúť. Ako najvhodnejšiu možnosť 

vidíme založenie „mestského“ občianskeho združenia prostredníctvom ktorého, po schválení 

príslušnou komisiou bude možné tieto financie poskytnúť. Proces bude obdobný ako pri 

bežných žiadateľoch. Po zaregistrovaní žiadosti v zmysle VZN o dotáciách, sa spracuje žiadosť 

za občianske združenie, v ktorej budú jednotlivé požiadavky individuálnych žiadateľov. 

Následne žiadosť so žiadosťami ostatných žiadateľov o dotáciu posúdia príslušné komisie 

a prejedná ich mestské zastupiteľstvo, ako je bežnou praxou. Tovary a služby pre jednotlivých 

žiadateľov bude objednávať občianske združenie a rovnako zabezpečí aj vyúčtovanie dotácií 

v stanovenom termíne. Tento proces bude spresnený vo vnútornom poriadku združenia.   

Po zaregistrovaní združenia na Ministerstve vnútra SR, bude nutné v ďalšom kroku doplniť 

VZN o dotáciách o možnosť podať združeniu žiadosť o dotáciu v neskoršom termíne cca 5 

pracovných dní, aby sa zapracovali aj požiadavky došlé v posledný deň podávania žiadostí. 

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:   Návrh na založenie občianskeho združenia Mesto Rožňava pomáha 

Číslo uznesenia:  5 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 5/03/2023 – členovia komisie navrhujú mestskému zastupiteľstvu schváliť: 

 

a/ založenie občianskeho združenia Mesto Roňava pomáha 

b/ stanovy občianskeho združenia Mesto Roňava pomáha 

 

k bodu č. 6 

Prehodnotenie náplne práce komisie športu 

 

Ladislav Dávid- každá komisia má svoju náplň práce, ktorá zaväzuje svojich členov rokovať 

v zmysle popisu pracovnej činnosti svojej komisie. Úlohy, resp. popis pracovnej činnosti 

komisie športu bolo schválené mestským zastupiteľstvom uznesením č. 26/2019 zo dňa 28. 2. 

2019. Je potrebné nanovo prehodnotiť tento dokument a podľa potreby doplniť, prípadne 



dopracovať úlohy alebo pokyny a svoje návrhy predložiť mailom do 23. 4. 2023. Po 

zapracovaní návrhov bude koncept náplne práce komisie predmetom rokovania na jej 

najbližšom zasadnutí – 25. 4. 2023. 

 

Číslo hlasovania: 7.   

Bod rokovania:   prehodnotenie náplne práce komisie športu 

Číslo uznesenia:  6 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 06/03/2023 – členovia komisie odporúčajú  návrhy a pripomienky zaslať 

predsedovi a tajomníčke komisie mailom do 23. 4. 2023 na zapracovanie do  konceptu náplne 

práce komisie športu a následne ho prerokovať na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

 

 

k bodu č. 7 

Rožňavské kultúrne leto – športový deň 

 

Ladislav Dávid, PhDr. Juraj Králik - v rámci Rožňavského kultúrneho leta sa stalo tradíciou 

organizovať aj športový deň pre občanov nášho mesta. Nakoľko záujem o toto popoludnie je 

veľký, snažíme sa  každoročne zvyšovať úroveň tejto akcie. V roku 2023 by sa konalo 23. 7.  

v severnej časti na Námestí baníkov. Jednou z možností je pozvať ako hosťa pani Ing. Agnesu 

Búřilovú, bývalú československú krasokorčuliarku a trénerku na toto športové  podujatie, ktoré 

by bolo  spojené s diskusiou.  Pani Búřilová získala ocenenie Čestný občan mesta Rožňava 

v roku 2023, avšak ocenenie si nemohla prísť prevziať.   

 

Číslo hlasovania: 8.   

Bod rokovania:   Rožňavské kultúrne leto – športový deň 

Číslo uznesenia:  7 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 



Uznesenie č. 07/03/2023 – členovia komisie  informatívnu správu i pripravovanom športovom 

dni berú na vedomie a navrhujú ešte osloviť aj iné športové kluby na území mesta, aby sa 

zapojili do tejto aktivity. Taktiež navrhujú osloviť pani Búřilovú.    

 

 

k bodu č. 8 

Sieň slávy 

 

PhDr. Juraj Králik – Sieň slávy rožňavského športu bola oficiálne otvorená  02. februára 2023 

pri príležitosti osláv „Dní mesta Rožňava“.  Je inštalovaná v podlhovastej miestnosti č. 5 - 6 na 

prízemí OKC. V súčasnosti sú v nej uložené materiály, ktorými propagujeme úspechy našich 

športovcov. Na čelnej strane miestnosti sú umiestnené dva bannery, na ktorých si pripomíname 

našich olympionikov grófa Gézu Andrássyho, Agnes Buřilovú – Wlachovskú, Danku a Janku 

Velďákovú a paralympijskú športovkyňu Henrietu Farkašovú. Na druhom bannery je 

zobrazených niekoľko majstrov Slovenska, ČSSR, Európy aj sveta, ktorí v nedávnej minulosti 

najúspešnejšie reprezentovali Rožňavu.  Čelný panel dopĺňajú dve olympijské pochodne 

symbolizujúce olympijskú myšlienku. Na bočnej stene vo forme bannerov sú umiestnené 

fotografie 10 športových odvetví, ktoré v nedávnej minulosti dosahovali najvýraznejšie 

úspechy a šírili dobré meno nášho mesta na Slovensku, v Československu, v Európe a aj vo 

svete. Okrem nich sú na sklenenej stene inštalované športové dresy a pod nimi športové náradie 

a náčinie. Na štýlovej skrinke  je umiestnených niekoľko pohárov, ktoré za svoje výkony získali 

športovci z nášho mesta. Vo vnútri skrinky je niekoľko medailí, najvzácnejšou z nich je zlatá 

paralympijská medaila z Pekingu 2022, ktorú nám prepožičala naša najúspešnejšia 

paralympijská športovkyňa Henika Farkašová. Na vedľajšej stene je umiestnené originálne 

tablo z roku 1913, ktoré prostredníctvom pôvodných fotografií ilustruje trojstretnutie 

športovcov z troch gymnázií. Spomínané podujatie sa uskutočnilo 24. – 25. mája 1913 na 

ihrisku vtedajšieho „Búza piac“. Tento exponát patrí medzi najvzácnejšie v našej zbierke. 

Mimoriadnu hodnotu má aj pretekársky bicykel, ktorý nám venovala bývala mnohonásobná 

majsterka Slovenska, Československa a reprezentantka ČSSR v cestnej aj dráhovej cyklistike 

Zlatica Halková. Medzi spomínanými dresmi máme aj jej reprezentačné tričko ČSSR.  Na 

čelnej stene hodláme prostredníctvom dataprojektoru a notebooku premietať videá z histórie 

športu v meste. V súčasnosti máme pripravený celý rad videí, zachytávajúce športové podujatia 

v Rožňave.  V strede miestnosti - pozdĺžne, bude umiestnených niekoľko stoličiek, kde si budú 

môcť návštevníci sadnúť a prečítať informácie o jednotlivých športových odvetviach, ktoré 

budú pripravené vo forme kníh a brožúr.  

Archív a uloženie pôvodných materiálov z histórie športu: súčasťou tohto komplexu je aj archív 

a knižnica z histórie športu v meste. Na pripravovanej polici, ktorá bude umiestnená 

v spomínanej miestnosti budú pre záujemcov k dispozícii písomné materiály. Podľa našich 

vedomostí sa medzi občanmi mesta, bývalými športovcami, bývalými funkcionármi, trénermi 

a pod. nachádza množstvo vzácneho materiálu dokumentujúce minulosť telovýchovy, športu 

a turistiky. V uvedenej miestnosti chceme tieto materiály zhromažďovať, ukladať, 

systematizovať a spracovávať.  

Navrhuje v rámci Dní mesta vyhlásiť aj športovcov do Siene slávy. 



Ladislav Dávid – nakoľko Sieň slávy je často navštevovaná školami a záujemcami o šport, je 

potrebné vypracovať a dať schváliť mestskému zastupiteľstvu prevádzkový poriadok. Taktiež 

treba vypracovať plán činnosti na rok 2023, vízie do budúcnosti, navrhnúť ďalšie využitie siene 

a rozpočet, v ktorom sa vyčíslia finančné prostriedky potrebné na ďalšie zabezpečenie chodu 

Siene slávy.  

 

Číslo hlasovania: 9.   

Bod rokovania:   Sieň slávy 

Číslo uznesenia:  8 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za 

 

 

Uznesenie č. 08/03/2023 – členovia komisie informatívnu správu o Sieni slávy berú na vedomie 

a do najbližšieho  zasadnutia komisie predložiť návrhy, body, pripomienky  k pripravovanému 

prevádzkovému poriadku ako i činnosti siene. Ďalej navrhujú vyhlásiť športovcov do Siene 

slávy v rámci Dní mesta ako sprievodné podujatie.  

 

 

k bodu č. 9 

Rôzne - aktivity a spolupráca s OK Gemer 

 

PhDr. Juraj Králik – klub počas celého roka vyvíja rôzne aktivity. V zmysle plánovaných akcií 

a uznesenia komisie športu č. 5/09/2022 v rámci olympijského týždňa sa  plánuje organizovať 

12 hodinová plavecká štafeta na rožňavskom kúpalisku  koncom júna 2023. S prípravami sa 

počíta od apríla 2023 v spolupráci so športovými klubmi, príslušníkmi policajného zboru, 

armády, hasičmi a školami.  

 

Číslo hlasovania: 10.   

Bod rokovania:   aktivity a spolupráca s OK Gemer 

Číslo uznesenia:  9 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 



 

Uznesenie č. 09/03/2023 – členovia komisie berú informatívnu správu na vedomie, podporujú 

aktivity klubu a súhlasia s participáciou na plaveckej štafete.  

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid   

tajomníčka komisie                        predseda komisie 


